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BRMG-KSiB-II.0012.14.2015 

 
PROTOKÓŁ NR 16–14/2015 

 

z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu 22 czerwca 2015 roku, a rozpoczęło się o godz. 16.00, w sali nr 007 w 
Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Na stan sześciu (6) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyły cztery osoby (4), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Nieobecni: radna Teresa Wasilewska, radny Jerzy Milewski. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i nr 2 
do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 16 posiedzenie Komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został w terminie regulaminowym drogą 
elektroniczną wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska uchylającej uchwałę 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia zasad udzielania pożyczek na 
sfinansowanie kosztów remontu nieruchomości wspólnych, stanowiących 
współwłasność Gminy Miasta Gdańska – druk nr 301.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
woli zbycia udziałów posiadanych przez Gminę Miasta Gdańska w Spółce 
INVENO sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku – druk nr 302.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
woli objęcia przez Gminę Miasta Gdańska udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym Gdańskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 305. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska Gdańsku zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2015-2040 – druk nr 333. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 334.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Następnie Przewodniczący poinformował, że do zmian w budżecie i w WPF-ie 
wpłynęły Autopoprawki i poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia. 
 
Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 
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PUNKT – 1 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska uchylającej uchwałę Rady 
Miasta Gdańska w sprawie określenia zasad udzielania pożyczek na 
sfinansowanie kosztów remontu nieruchomości wspólnych, stanowiących 
współwłasność Gminy Miasta Gdańska – druk nr 301. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 czerwca 2015 r. - BRMG-S.0006.301.2015). 
 

Pani Maria Skoroszewska – Romel – Kierownik Referatu Ekonomicznego w 
Wydziale Gospodarki Komunalnej, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła projekt 
uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Czy te pieniążki będą nadal? 
 
Pani Maria Skoroszewska – Romel – Kierownik Referatu Ekonomicznego w 
Wydziale Gospodarki Komunalnej 
Tak, będą nadal. Jeżeli się zwrócą wnioskodawcy to pan Prezydent każdorazowo w 
umowie określi zasady. Określi okres kredytowania, na co, określi termin spłaty.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Czyli radni zostaną wyeliminowani. Będą się bezpośrednio do Prezydenta zwracali? 
 
Pani Maria Skoroszewska – Romel – Kierownik Referatu Ekonomicznego w 
Wydziale Gospodarki Komunalnej 
Tak. Radni uchwalają ten limit. Kwota może być różna. To jest ta kompetencja 
Rady, że radni uchwalą wysokość limitu pożyczek, natomiast pan Prezydent będzie 
określał w umowie zasady. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji   
Ten limit będzie w budżecie określony?  
 
Pani Maria Skoroszewska – Romel – Kierownik Referatu Ekonomicznego w 
Wydziale Gospodarki Komunalnej 
On jest zawsze w uchwale budżetowej określony.    
 
Radna Magdalena Olek – członek Komisji 
Czy jakieś pożyczki zostały udzielone na podstawie tej uchwały? 
 
Pani Maria Skoroszewska – Romel – Kierownik Referatu Ekonomicznego w 
Wydziale Gospodarki Komunalnej 
Było dużo pożyczek.  
 
Radna Magdalena Olek – członek Komisji 
W tej chwili?  
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Pani Maria Skoroszewska – Romel – Kierownik Referatu Ekonomicznego w 
Wydziale Gospodarki Komunalnej 
W tej chwili nie, bo mamy nikłe zainteresowanie od dwóch lat. Mamy kwotę 50 tys. 
zł. Oprocentowanie jest 2,65% w tej chwili w skali roku. W zeszłym roku było 4,13% 
i nie było zainteresowania. Największe zainteresowanie było jak była możliwość 
udzielania pożyczek dla wspólnot mieszkaniowych, kiedy przed Euro mieliśmy taką 
uchwałę, gdzie udzielaliśmy na dość korzystnym oprocentowaniu i przeznaczaliśmy 
dość spore kwoty, ponad milion złotych było.  
 
Radna Magdalena Olek – członek Komisji 
One są nadal spłacane?  
 
Pani Maria Skoroszewska – Romel – Kierownik Referatu Ekonomicznego w 
Wydziale Gospodarki Komunalnej 
One są spłacane, bo zazwyczaj są na okres 10 lat, a czasami dłużej.  
 
Radna Magdalena Olek – członek Komisji 
One będą w dalszym ciągu będą w takim układzie spłacane na podstawie tego co 
było. 
 
Pani Maria Skoroszewska – Romel – Kierownik Referatu Ekonomicznego w 
Wydziale Gospodarki Komunalnej 
Tak. 
 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 301. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu RMG, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Skoroszewską – Romel – Kierownika Referatu 
Ekonomicznego w Wydziale Gospodarki Komunalnej, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, jednogłośnie - 4 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 301. (Opinia nr 16-14/57-43/2015).  

 
PUNKT – 2 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
zbycia udziałów posiadanych przez Gminę Miasta Gdańska w Spółce INVENO sp. 
z o.o. z siedzibą w Gdańsku – druk nr 302. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 czerwca 2015 r. - BRMG-S.0006.302.2015). 
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej, w imieniu 
wnioskodawcy, przedstawiła projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
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Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czyli miasto Gdańsk już nie ma interesu bycia nadal w tej spółce?  
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Nie ma. Mali i średni przedsiębiorcy zostaną zaspokojeni działaniami tego podmiotu 
docelowo. O to chodziło.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Mogłaby pani jeszcze raz powiedzieć wartości tych udziałów? 3000 zł to jest 
nominalna? 
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Nie. 3000 zł to jest wartość za wszystkie udziały. To jest minimalna wartość. Mamy 
300 udziałów. Wartość ewaluowała, bo spadała z 1000 zł do 150 zł docelowo 
dzisiaj. Taka jest wartość udziałów. Natomiast zgodnie z wartością księgową… to 
znaczy spółka generuje cały czas straty. Kapitały własne są na poziomie minus 202 
tys. zł.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Wartość naszych udziałów na koniec roku to jest 45 000 zł.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Za ile je sprzedamy?  
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Chcielibyśmy prosić o 3000 zł dlatego, że gdyby ARP chciało skupić od wszystkich 
udziałowców, a taki jest ich cel, to po prostu przerosłoby to wszelką wartość 
spółki, a w zasadzie nie chodzi o to, żeby przepłacać za te udziały, tylko chodzi o 
to, żeby podtrzymać żywotność spółki.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Te 3000 zł wynika z oferty czy z jakiejś wyceny?  
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Z oferty.  
 
Radna Magdalena Olek – członek Komisji 
Próbowaliśmy negocjować?  
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Oczywiście, tak. Myślę, że warto sprzedać je za 3000 zł niż doprowadzić do 
likwidacji spółki, bo wówczas nie mamy nic i tylko zostaje taki niesmak. Tak 
naprawdę ona prowadzi tą działalność, którą prowadzi, więc wyłączyła się do innej 
spółki po to, żeby prowadzić ten fundusz Jeremie i działania na rzecz MŚP.   
 
Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 302. 
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USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
           Komisja Strategii i Budżetu RMG, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Iwonę Bierut – Dyrektora Wydziału Polityki Gospodarczej, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 302. (Opinia nr 16-14/58-
44/2015). 
 

PUNKT – 3 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia przez Gminę Miasta Gdańska udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym Gdańskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 305. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 czerwca 2015 r. - BRMG-S.0006.305.2015). 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
przedstawił projekt uchwały. Również informacje przedstawiła pani Iwona Bierut – 
Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej. 
  
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. Zapytał: Jak się zmienia 
struktura w udziałach? 
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Będziemy mieli większe udziały o 2%. Czyli to przekłada się na ok. 600 000 zł 
dywidendy wyższej rocznie aniżeli do tej pory. 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czyli ile mamy razem po tej zmianie udziałów?  
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
18%.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
Był już moment, kiedy mieliśmy 14%.  
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Myśmy sobie przy sprzedaży udziałów tych do 75% zabezpieczyli możliwość 
aportowania infrastruktury ciepłowniczej do GPEC-u na poziomie 20 mln zł. Ta 
umowa wprawdzie się skończyła, ale ten aport, o którym dzisiaj mówimy jeszcze 
GPEC czy SWL zgodzili się na to, żeby to wprowadzić.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Zresztą oni chcą, żeby był ten udział miasta.  
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Chcą, żeby miasto było udziałowcem. Absolutnie nie chcą, żebyśmy kiedykolwiek 
wyszli z tej spółki.  
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Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czy gmina posiada jeszcze jakąś infrastrukturę, którą mogłaby wnieść aportem?  
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Jeżeli będziemy chcieli doprowadzić do tego, że całym ciepłem w obiektach 
miejskich zarządzał GPEC to tak.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
Mamy jeszcze dużo i do tego będziemy zmierzać. Tylko od czegoś musieliśmy 
zacząć.  
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
To by był taki kierunek strategiczny nakreślony, żeby zarządzanie ciepłem leżało w 
gestii specjalistów, ekspertów, a nie nas, którzy się na tym nie znali i musielibyśmy 
za to dodatkowo płacić. Czyli te koszty generalnie wychodzą praktycznie na tym 
samym poziomie, a jednak tutaj będziemy mieli 100% bezpieczeństwo.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czyli rozumiem, że taki cel strategiczny jak zarządzanie ciepłem to są obiekty, o 
których teraz mówimy poza szkołami?  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
Muzea.  
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak, ale też są obiekty nowo budowane dlatego, że na przykład jeżeli będziemy 
budowali jakiś nowy obiekt… 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tylko one nie zwiększą naszych udziałów, dlatego że instytucje kultury… 
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Nie zwiększą naszych udziałów.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
Jest przykład MTG. Węzeł już został zbudowany od początku przez GPEC. Podobna 
sytuacja była na PGE Arenie.  
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Podobna sytuacja będzie na CDHMG na Targu Siennym i Rakowym, dlatego też 
chcemy, żeby tam GPEC budował. To jest ok. 100-120 tys. zł mniejszy koszt 
przedsięwzięcia dla miasta. GPEC wtedy bierze to na siebie.  
 
Następnie z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 305. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
           Komisja Strategii i Budżetu RMG, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Pana Andrzeja Bojanowskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta 
Gdańska ds. polityki gospodarczej oraz Panią Iwonę Bierut – Dyrektora Wydziału 
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Polityki Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 
0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 305. (Opinia nr 16-14/59-45/2015). 
 

PUNKT – 4 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2015-2040 – druk nr 333 + Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 czerwca 2015 r. - BRMG-S.0006.333.2015). 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
W tym obiekcie w redicie będzie też część wystawowa?  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak, przede wszystkim wystawowa. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czy na tym zjeździe harcerzy, rozumiem, że rozstrzygnięcie będzie w niedługim 
czasie… 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jutro będziemy podpisywali umowę. Pan Prezydent będzie podpisywał umowę z 
ZHP. Jeszcze trwają uzgodnienia. Oczywiście w związku z tą umową zobligujemy 
się na pewno, gdybyśmy nie otrzymali możliwości organizowania Jamboree 
światowego to i tak będziemy organizować zlot krajowy w roku 2018 i jeżeli 
dostaniemy również możliwość organizacji europejskiego, mimo, że nie będziemy 
mieli światowego to też wyrażamy na to zgodę w tym porozumieniu.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Będziemy się zobowiązywać do budowy mostu?  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
Nie. Do czynności daleko posuniętych. Zakładamy, że Rząd Polski, bo to nie jest 
zobowiązanie miasta Gdańska i Prezydenta Adamowicza, tylko zobowiązanie 
krajowe, że jednak jeśli dostaniemy Jamboree światowe to wtedy Rząd Polski 
stanie na wysokości zadania, my więcej od niego nie oczekujemy, ale oczekujemy, 
że nam da dotację do mostu i tylko tyle.   
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Jaki jest koszt budowy mostu?  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
60 do 70 mln zł.  
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Radna Magdalena Olek – członek Komisji 
Jakiej dotacji oczekujemy?  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
85%.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Rozumiem, że jest to jeden z wymogów do którego się zobowiązujemy?  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
Nie.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
W tej chwili jeszcze negocjujemy. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
Na dzisiaj relokacja wszystkich gości, którzy będą na wyspie jeśli będzie to 
Jamboree światowe to jest 60 minut obydwoma zjazdami, więc spełniamy wszelkie 
wymogi, które są związane z opuszczeniem w 100% pola namiotowego. Oczywiście 
harcerze bardzo chcieli, żebyśmy wpisali to jako obowiązek. Prezydent Grzelak 
przeprowadza to spotkanie z panem Niemczyckim, który jest Honorowym 
Harcmistrzem Polski i uznali, że zapiszemy to bardziej miękko. Nie tytuł 
zobowiązujący, bo nie możemy się do tego fizycznie zobowiązać dlatego, że nie 
mamy na to innych źródeł. Nawet nie mamy tego zadania zapisanego jako 
typowego naszego zadania, bo ono jest zaprojektowane, ale na razie rozmawiamy.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
W każdym razie wychodząc przed 16-tą jeszcze nie było wersji.   
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
Ale wersja będzie miękka na 100%. Nie będzie na pewno sztywnego zobowiązania, 
bo nie możemy tego tak zapisać, bo nie mamy takiego tytułu w budżecie.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jest to dyscyplina, bo nie mamy w budżecie.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Przy okazji Gdańskiego Programu Przeciwpowodziowego jest wzmianka na temat 
zbiornika Osowa II. To jest cały ten projekt, który jest planowany w ramach 
przyszłych środków z Unii Europejskiej?   
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
Tak.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
To jest projekt, który wszystkie te problemy powodziowe od tej strony, która była 
zalewana … 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. polityki gospodarczej 
Sam ten element nie rozwiąże wszystkiego. Natomiast to jest drugi etap. Pierwszy 
już został wykonany. To jest kolejny etap. Tam chyba będzie pięć jeśli chodzi o 
Osową i tak jak obiecaliśmy, podobnie ze Strzyżą, jedziemy krok po kroku. Dzisiaj 
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zakładając, cały czas czekamy jeszcze na dotację dodatkową zwiększającą 
poprzedni okres rozliczeniowy, z czego chcemy jeszcze za chwilę, jeśli te pieniądze 
by wpłynęły, będziemy do państwa się zgłaszać o to, żeby przeznaczyć kolejne 
pieniądze już na nową perspektywę. Generalnie to na pewno nie jest zadanie, 
które rozwiąże cały problem Osowej. Natomiast jest to kolejny etap. Przy okazji 
będziemy poprawiać nawierzchnię drogi, albo je w ogóle budować, bo tam są drogi 
gruntowe w dużej mierze.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałam zapyta jeszcze o Orunię i Kuźnię. Czy tam jakieś środki zewnętrzne też 
planujemy, czy to będzie w 100% z budżetu miasta?    
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
To jest jakiś etap. Wkład własny do aplikacji do projektu unijnego.    
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 333 wraz z Autopoprawką. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
           Komisja Strategii i Budżetu RMG, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku 
nr 333 + Autopoprawka. (Opinia nr 16-14/60-46/2015). 
 

PUNKT – 5 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 334 + 
Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 czerwca 2015 r. - BRMG-S.0006.334.2015). 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 334 wraz z Autopoprawką. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
           Komisja Strategii i Budżetu RMG, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku 
nr 334 + Autopoprawka. (Opinia nr 16-14/61-47/2015). 
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PUNKT – 6 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Odnośnie terminu Komisji. Mieliśmy w dniu dzisiejszym pracować nad wszystkimi 
sprawozdaniami ze spółek, natomiast pani dyrektor Iwona Bierut tydzień temu 
poprosiła mnie, że będzie gotowa ze sprawozdaniami na koniec miesiąca. W 
związku z tym poprosiła, żeby zwołać w lipcu specjalne posiedzenie Komisji, na 
którym będziemy mogli te sprawozdania wszystkich spółek z udziałem Gminy 
przejrzeć i o nich wszystkich porozmawiać. W związku z tym chciałem państwu 
zaproponować termin 13 lipca na posiedzenie Komisji i chciałem zapytać o państwa 
ewentualne plany co do tego terminu.  
 

Radna Magdalena Olek – członek Komisji 
Zgadzam się. 
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Dostosuję się do większości. Jest dobrze.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dobrze. Chciałem zaproponować dodatkowy termin w dniu 13 lipca, czyli też w 
poniedziałek, o godz. 16:00. Poproszę panią dyrektor, żeby przynajmniej tydzień 
wcześniej, bo to będzie gruby plik dokumentów, żebyście państwo mogli się z tym 
zapoznać.  
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Ile mamy spółek z udziałem Gminy?   
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
29.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dzisiaj wyraziliśmy wolę zbycia, więc pewnie zaraz wyjdziemy. Jeżeli chodzi o 
PKM-kę uzgodnienie jest takie, że zostaniemy jako radni zaproszeni ze strony spółki 
na przejazd tym szynobusem, który jest w testach, myślę, że to będzie bezpieczna 
podróż, ze zobowiązaniem takim, że będą także postoje przy tych stacjach, 
żebyśmy mogli zobaczyć to w co my jako gmina wkładaliśmy środki, czyli w całą 
infrastrukturę dojazdową do stacji. Także czekamy na takie zaproszenie i ci z 
Państwa, którzy będą chcieli to oczywiście nie będzie to oficjalne posiedzenie 
Komisji tylko dla chętnych, dla wszystkich radnych.      
 

Nie było więcej wolnych wniosków, spraw wniesionych oraz korespondencji w 
związku z tym Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 
Koniec -  godz.16:45. 

Przewodniczący 
Komisji Strategii i Budżetu RMG 

 
 

Piotr Borawski 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 


